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skupStini crne gore

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i
budzet, sa 90. sjednice odrzane 17. oktobra 2019. godine, podnosi

izvjeStaj
0 razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE 0 USPOSTAVLJANJU ODRZIVOGI MODERNOG

SAOBRACaJNOG SISTEMA crne gore, koji je podnijela grupa poslanika

Odbor se, kroz uvodno obrazlozenje predstavnika predlagaCa upoznao sa razlozima zbog

kojih se drug! put predlaze rezolucija o uspostavljanju odrzivog 1 modernog saobradajnog sistema

Crne Gore. Navedeno je da su razlozi za donosenje rezolucije brojni, te da je osnovna intendja da se

popravi 1 unaprijedi stanje u saobradajnom sektoru, odnosno da se uspostavi dinamidan, usaglaSen i

odrziv razvoj saobradajnog sistema uz smanjenje negativnog uticaja na zivotnu sredinu, promjenu

raspodjele transporta putnika u prilog javnom prevozu, kao i valorizaciji svih domadih potencijala i
resursa.

Na Odboru je konstatovano da je prvi predlog rezolucije u oblasti saobradaja bio podnijet u

skupstinsku proceduru u februaru 2018. godine, kada nije dobio potrebnu vedinu na Odboru, nakon

cega je isti povucen iz procedure.

Takode, konstatovano je da je ovaj novi predlog rezolucije ponovo podnijet u skupStinsku
proceduru sa tekstom u neznatno izmjenjenom obliku na nadin da se dodatno poziva Vlada da:

zaustavi sve aktivnosti koje nijesu optimalno rjesenje i ne postizu najvede efekte u unapredenju

saobradajnog sistema, kao i da preispita odgovornost za pogresne odluke i negativne posljedice pri

izgradnji dionice Smokovac-Matesevo.

Na sjednici Odbora, konstatovano je da je Vlada dostavila misljenje na predlog navedene

rezolucije, kojim predlaze SkupStini da istu ne prihvati.

Nakon izjaSnjavanja, sa dva glasa „za" i lest glasova „uzdrzan", Predlog rezolucije o
uspostavljanju odrzivog i modernog saobradajnog sistema Cme Gore, koji su podnijeli poslanici:
Andrija Mandid, NebojSa Medojevid, Milan Knezevid, Branko Radulovid i Milutin Dukanovid, nije dobio

potrebnu vedinu na Odboru.

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupstine odredena je poslanica Ana Nikolid.
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